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Kokemäen Pallo ry  MUISTIO   8/2019 

 

 

 

JOHTOKUNNAN KOKOUS 

 

Aika: 1.12.2019 klo 18:00 

Paikka: Teljän talo, kokoustila 

Läsnä: Kari Sippola 
 Hanna Reikko-Heikkinen 
 Sami Reinikainen 
 Erno Isomäki 
 Jaana Sinkko 
 Eija Jaansalu 
 Viivi Ketonen 
  
 
 

1. Kokouksen avaus 
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:00 
 

2. Piirin lakkauttaminen 

 

Länsi-Suomen Piiri lakkautetaan Palloliiton uudistuksen yhteydessä 1.1.2020 alkaen. Sen jälkeen 

kuulumme Palloliiton Länsi-Suomen alueeseen. Kilpailualueissa pyritään siihen, ettei edelleenkään tulisi 

liian pitkiä kilpailumatkoja joukkueille. 

 

3. Kaupungin kohdeavustus 

 

Kopa haki Kokemäen kaupungilta kohdeavustusta ensi vuodeksi. Avustusta myönnettiin 606 euroa 

joukkueiden harjoitustilojen käyttöön. 

  
 

4. Sampo-Rosenlew säätiö 

 

Kopa haki avustusta Sampo-Rosenlew säätiöltä. Haetaan siis 2500 euron avustusta Kokemäen Pallon  

junioripelaajien varusteisiin. Päätös avustusten myöntämisestä tulee vuoden lopussa.  
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5. Toimihenkilöiden kauden päättäjäiset  

Pohdittiin vaihtoehtoja kauden päättäjäisten viettämiseksi. Selvitellään mahdollisuuksia keilaamiseen/ 

ruokailuun Porissa. Ajankohta olisi tammi/helmikuussa. 

 

6. Kausimaksu 2020 

 

Käytiin läpi joukkueiden seuramaksutilanteet. Löytyi muutamia maksamattomia, sekä muutama liikaa 

maksuja maksaneita. Kysellään maksamattomien perään ja liikaa maksaneiden maksuhyvitys tapahtuu 

seuraavan seuramaksun maksun yhteydessä. Seuramaksuja on kertynyt 8300e.  

Päätettiin pitää ensi vuodelle seuramaksu saman suuruisena, eli 100e/ vuosi. Maksu maksetaan 

kahdessa osassa, ensimmäisen osan eräpäivä on 31.1.2020. 

Jatketaan käytäntöä, jossa pelaajat/vanhemmat hankkivat Palloliiton lisenssit itse. 

 

7. Muut asiat 

 

7.1  Kioskivaunun talvisäilytystä selviteltiin. Kari oli kysynyt vaunulle talvisäilöä. Petri Ajangon hallista oli   

luvattu säilytyspaikkaa. Kari lupasi hoitaa vaunun halliin. 

 

7.2   Kopaus lehden jatkoa mietittiin. Päädyttiin vielä jatkamaan lehden julkaisemista.  

7.3.   Pallotanssien pitämistä ensi vuonna käsiteltiin myös. Tanssit voidaan pitää, mikäli Kestin ranta on 

käytettävissä kesän lopulla 2020. 

7.4   EM kisakatsomon järjestämistä pohdittiin, mutta ei vielä keskitty tähän sopivaa tilaa Kokemäeltä. 

 

8. Seuraava kokous 

Seuraava kokous järjestetään tammikuussa puheenjohtajan kutsun mukaisesti. 

 

 

9. Kokouksen lopetus 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.03 

 

Kokemäellä 1.12.2019 

 

Sami Reinikainen  Hanna Reikko-Heikkinen 
puheenjohtaja  sihteeri 
 


